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Şube Genel Kuruluna yönelik 
olarak düzenlenen üye toplantıları 
kapsamında yer alan Yapı Denetçi 
Üye Toplantısı 22 Ocak 2014 
tarihinde Şubemizde gerçekleştirildi. 
38 üyemizin katıldığı toplantı 
Şubemiz Yapı Denetim Komisyonu 
Başkanı Mehmet Hepzarif`in 
kolaylaştırıcılığında gerçekleştirildi. 
Toplantıda Şube Genel Kuruluna 
yönelik çalışmalar, yapı denetim 
sisteminde yaşanan sorunlar ve 
çözüm önerileri hakkında görüş 
alışverişinde bulunuldu.

29. Dönem Şube Yönetim 
Kurulu Başkanı Özcan Uğurlu, 
açılış konuşmasında kanun ve 
yönetmeliklerden dolayı önümüzdeki 
süreçlerde karşımıza çıkacak 
olumsuzluklar ile mücadele 
edilebilmesinin ancak meslek 
odamıza ve mesleğimize sahip 
çıkılması ile mümkün olabileceğini 
belirtti. Ayrıca, Odalarımız tarafından 
yürürlüğe konulan yönetmeliklerle 
getirilen SMM ve BT belgesi 
düzenlenmesi, bu belgelerin her 
yıl yenilenmesi ile mesleki denetim 
uygulamasının, bir yandan kamu 
yararı ilkesi gereği yapılaşma 

süreçlerinin denetimini içerirken, diğer 
yandan mühendislik hizmetlerinin 
serbest meslek olarak yürütülmesinin 
tek güvencesini oluşturduğunu 
belirten Uğurlu, önümüzdeki 
süreçte yaşanacak tüm olumsuz 
gelişmelere karşı örgütlülüğümüz 
eliyle yapacağımız çalışmalara aktif 
katılım sağlanmasının büyük önem 
taşıdığını vurguladı.

Odamızın Hukuk Danışmanı 
Av. M. Zeki İşlekel ise yapı denetim 
şirketleri ortaklık yapıları ve işlevleri 
itibariyle bütünüyle mühendislik 
mimarlık şirketleri olduğundan 
dolayı, bu tüzel kişilerin TMMOB 
denetimine tabii olmasına yönelik 
mekanizmaların oluşturulması ve 

yapı denetim kuruluşlarının TMMOB 
ve bağlı odaları tarafından tescil 
edilmesi gerektiğini dile getirdi.

Toplantıda, yapı denetçi 
üyelerimiz tarafından; yapı 
denetçilerinin kontrol edecekleri 
inşaat alanının 120.000 m2`den 
180.000 m2`ye çıkartılması ile fiilen 
kontrol edilemez bir boyuta ulaştığı 
ve bir denetçinin 200 dolayında 
şantiyede görev yapmak zorunda 
bırakıldığı ve bu şartlar altında yapı 
denetimi yapmanın çok zorlaştığı; 
yardımcı kontrol elemanların yapı 
denetim sisteminde yer almasına 
karşın sahada ve şantiyede yer 
almadığı dile getirildi.

Üye Toplantıları
Yapı Denetçi Üye Toplantısı

Elektronik Sektörü Üye Toplantısı
“Elektronik Sektörü Üye 

Toplantısı” 13 kişinin katılımıyla 29 
Ocak 2014 tarihinde Şubemizde 
gerçekleştirildi. Katılımcıların 
kendisini tanıtmasıyla başlayan 
toplantıda Şubemiz Yönetim Kurulu 
üyesi Hasan Şahin tarafından açılış 
konuşması yapıldı. 

Hasan Şahin konuşmasında 
meslek alanlarımız ve mühendislik 
yetkilendirme konularında bilgi 
aktardı.

Gündem çerçevesinde katılımcılar 
mesleğimize ait konularda piyasada 
yetkisiz kişilerin iş yaptığını, bunun 

önüne geçebilmek amacıyla da 
Odamızın akreditasyon için adım 
atması gerektiğini ifade ettiler. 

Toplantıda ayrıca elektronik 

mühendislerinin sorunları ayrıntılı 
olarak tartışıldı ve çözüm önerileri 
sunuldu.
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Şube Genel Kurulu’na yönelik 
olarak 23 Ocak 2014 tarihinde SMM 
Üye Toplantısı gerçekleştirildi. 29 
üyemizin katıldığı toplantı M.Emin 
Özger`in kolaylaştırıcılığında 
gerçekleştirildi. Toplantıda 
geçtiğimiz dönemde yapılan yasal 
düzenlemelerin özellikle SMM 
olarak faaliyet yürüten üyelerimize 
etkilerinin yanı sıra 2014 yılı en az 
ücret tanımları, işletme sorumluluğu 
hizmetleri ve fatura/serbest meslek 
makbuzlarının denetimi konuları 
gündeme alındı.

Toplantının açılışında bir 
konuşma yapan 29. Dönem Şube 
Yönetim Kurulu Başkanı Özcan 
Uğurlu konuşmasında ülkemizde 
son dönemde hızlı bir değişim 
ve dönüşüm süreci yaşanmakta 
olduğunu, bir gece yarısı operasyonu 
sonrası 3194 sayılı İmar Kanunu‘na 
ilave edilen bir bentle TMMOB ve 
bağlı Odaların mesleki denetim 
yetkilerinin alınmak istendiğini, öte 
yandan Yapı Denetimi Hakkında 
Kanun ile İmar Kanunu`nda Değişiklik 
Yapılmasına Dair Kanun Tasarısı ile 

SMM Üye Toplantısı

SMM Üyelerimizin serbest çalışma 
koşullarını ortadan kaldırılmak 
istenmekte olduğunu belirtti. 

Emin Özger ise işletme 
sorumluluğu hizmetlerine ilişkin 
olarak elektrik dağıtım şirketlerinin 
trafolu abonelerinden işletme 
sorumlusu elektrik mühendisleri 
ile yapılmış sözleşmelerini talep 
etmeleri noktasında görüşmeler 
yapıldığını, önümüzdeki günlerde bu 
konularda sonuç alınabileceğini ifade 
etti. Özger, daha sonra Şube Yönetim 
Kurulunun SMM Komisyonunun 

önerileri doğrultusunda En Az Ücret 
Tanımlarının Resmi Gazete`de 
yayımlanmış olması nedeniyle 
Şube ve bağlı temsilciliklerde SMM 
üyelerin mesleki denetim esnasında 
fatura veya serbest meslek makbuzu 
ibraz etmelerinin talep edilmemesinin 
benimsenmiş olduğunu belirtti. 
Toplantıda daha sonra katılımcılar 
gündeme ilişkin görüşlerini ileterek 
Şube Genel Kurulu sonrasında 
oluşacak Şube Yönetim Kurulu 
tarafından gündeme alınmasını 
istedikleri konuları dile getirdiler.

Türk Telekom Çalışanı Üye Toplantısı
Şube Genel Kurul sürecine 

yönelik olarak 30 Ocak 2014 tarihinde 
Türk Telekom çalışanı üyelerimizle 
biraraya gelindi. 15 üyemizin katıldığı 

toplantıda meslek alanımıza yönelik 
sorunlar ve çözüm önerileri tartışıldı. 

Toplantıda Odanın sanayi-
üniversite işbirliğini geliştirilmesinde 

önemli rol üstlenmesi, eğitim, 
seminer vb. etkinliklere katılımın 
arttırılması gerektiği, Oda üyeliği, 
elektronik mühendislerinin Oda 
ile ilişkilerinin geliştirilmesi dile 
getirildi. İleri teknolojilerin izlenmesi 
ve analizi konusunda bir çalışma 
grubunun oluşturulabileceği aktarılan 
toplantıda, meslek alanının yetkisiz 
kişilerden korunması, mühendislik 
belgesi verilmesine ilişkin hazırlıklar, 
elektrik ve elektronik alanında 
çalışan mühendislerle işikilerin 
geliştirilmesi, Oda`nın mühendislerin 
yeni alanlara geçişlerinde yardımcı 
olması gerektiği belirtildi.

şubeden haberler
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Manisa il temsilciliğinde genel 
üye toplantısı 5 Şubat 2014 tarihinde 
gerçekleştirildi. Genel Kurula yönelik 
olarak genel bilgilendirme yapılarak 
genel kurulda görüşülmesinin önem 
taşıdığı; A-Tipi muayene kuruluşu 
olunması, dağıtım şirketleri ile 
yürürlüğe sokulacak protokoller, yapı 
denetim alanında gerekli değişiklikler, 
hizmet üretimi, mesleki denetim ve 
SMM çalışmaları konularında görüş 
alışverişinde bulunuldu.

Dönem içerisinde gerçekleştirilen 
Şube Koordinasyon Kurulu toplantıları 
ve Şube Danışma Kurulu toplantıları 
hatırlatılarak alınan kararların hayata 
geçirilmesi için gerçekleştirilen Şube 
çalışmaları hakkında bilgi verildi. 
Şube çalışmalarına üyelerin daha 

Manisa Temsilciliği Üye Toplantısı

fazla katılımının önemi vurgulanarak 
Oda`nın internet adresinin 
daha işlevsel hale getirilmesi, 
temsilciliklerde gerçekleştirilen 
eğitimlerin arttırılması, enerji 

bağlantısında yaşanan sorunlar, 
elektrik projelerindeki güç 
hesaplanmasının ülke genelinde tek 
tipleştirilmesi konuları tartışıldı.

Aydın Temsilciliği Üye Toplantısı

Aydın Temsilciliği Üye Toplantısı 
6 Şubat 2014 tarihinde Aydın`da 
gerçekleştirildi. 20 üyemiz katıldığı 
toplantıda geçtiğimiz dönemde 
yapılan yasal düzenlemelerin 
özellikle SMM olarak faaliyet yürüten 
üyelerimize etkilerinin yanı sıra 2014 
yılı en az ücret tanımları, işletme 
sorumluluğu hizmetleri ve fatura/
serbest meslek makbuzlarının 

denetimi konuları gündeme alındı.
Toplantının açılışında bir 

konuşma yapan 29. Dönem Şube 
Yönetim Kurulu Başkanı Özcan 
Uğurlu konuşmasında TMMOB ve 
bağlı Odaların mesleki denetim 
yetkilerinin alınmak istendiğini, öte 
yandan Yapı Denetimi Hakkında 
Kanun ile İmar Kanunu`nda Değişiklik 
Yapılmasına Dair Kanun Tasarısı ile 

SMM Üyelerimizin serbest çalışma 
koşullarını ortadan kaldırılmak 
istenmekte olduğunu belirtti.

Uğurlu, daha sonra Şube Yönetim 
Kurulunun SMM Komisyonunun 
önerileri doğrultusunda En Az Ücret 
Tanımlarının Resmi Gazete`de 
yayımlanmış olması nedeniyle 
Şube ve bağlı temsilciliklerde SMM 
üyelerin mesleki denetim esnasında 
fatura veya serbest meslek makbuzu 
ibraz etmelerinin talep edilmemesinin 
benimsenmiş olduğunu belirtti. 

Toplantıda katılımcılar, 
mesleki denetim uygulamalarında 
belediyelerle protokol yapılması, 
şantiye şefliği hizmetleri, 
asansör denetimleri, teknik gezi 
düzenlenmesi, eğitim görüntülerinin 
daha sonra internet sayfasında 
yayımlanması vb. Şube Genel 
Kurulu sonrasında oluşacak Şube 
Yönetim Kurulu tarafından gündeme 
alınmasını istedikleri konuları dile 
getirdiler.

şubeden haberler


